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PS 2021/175 Merknad til innkalling 

Ingvi Luthersson (H): Når det sendes inn frafall fra kommunestyret, så får man ikke svar. 
Postmottak/konsulent må sørge for at det følges opp og innkalles vara. 

Ordfører: Tas til orientering. 

PS 2021/176 Merknad til saksliste 

Line Enger Posti (SP): Vært utsatt flere ganger, representant for fellesrådet.  
Har det kommet noen søknader og hva skjer i saken om helse- og omsorgsleder? 

Hanne Nyheim (SP): Marinvern om Lopphavet. har ordførern noen plan om å dele sitt syn på saken med 
innbyggerne i Loppa? 
Tanker og planer om å komme i dialog  
Fiberutvikling i Loppa, når kan innbyggerne forvente å få fiber? 
Hvordan går saken med bassenget i Bergsfjord? 

Ingvi Luthersson (H): Hurtigbåt, håper det jobbes opp mot at vi får rutene på plass. 

Ståle Sæther (H): I 18/19 massivt mediaoppslag ang luftambulansen. Ordfører representerer Loppa 
kommune i Vest-Finnmark rådet. Det er kommet et høringssvar fra Vest-Finnmarksrådet.  
Enstemmig går for at luftambulansetjenesten skal overtas av det offentlige.  
Prinsipielt.  
Usikkerhet for Loppa legeskyss. Ikke en del av luftambulansen, men en del av båtambulansen. 
Prehospitale tjeneste på vegne av finnmarksykehuset og  
Mener ordfører at all preshospital tjeneste skal drives av det offentlige?  
10-15 arbeidsplasser i Loppa legeskyss.

Cato Kristiansen (SV): Oppfordre/spørre kommunestyret om å ta opp flaggreglementet for Loppa 
kommune. Det flagges ikke på samisk høytid og pride. Dette er synd, vi er en samisk kommune.  
Vil be om at vi lager et flaggreglemet som tar opp de to elementene.  
Lopphavet - god gjennomgang i forrige periode. Men hvem skal ta ansvar for at driften og alt foregår 
som normalt.  
Vil høre fra ordfører hva brev som er levert handler om`? 
Tømmestasjon for bobiler, hvordan er ståa? 
Investeringsprosjektene, hva er ståa? Vann og kloakk investering, NAV bygg.  



PS 2021/177 Signering av møteprotokoll 17.06.2021 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

 Kommunestyret velger to medlemmer til å signere protokollen 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Arve Berntzen og Tor Harald Seljevold velges til å signere møteprotokollen.

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 17.06.2021  

Bård Jahr (AP): Foreslår Arve Berntzen til signering av protokoll.

Line Enger Posti (SP): Foreslår Tor Harald Seljevold og Arve Berntzen til signering av protokoll.



PS 2021/178 Avtale om vertskommunesamarbeid om NAV-tjenester mellom 
kommunene Alta, Kvænangen og Loppa 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021 

Ingen vedtak fattet. 

Behandling i  Levekårsutvalget- 01.06.2021    

Administrasjonssjefens forslag til vedtak tatt opp til votering 
Administrasjonssjefens vedtak faller med 1 stemme for (H) og 4 stemmer mot (SV, U, AP). 

Innstilling fra Loppa formannskap - 03.06.2021 

1. NAV-kontorene i Loppa og Kvænangen blir sammen med NAV-kontoret i Alta
organisert som en virksomhet gjennom et administrativt vertskommunesamarbeid fra 1/9-21.
2. Alta kommune blir vertskommune for den nye enheten.
3. Kommunestyret vedtar den vedlagte samarbeidsavtalen

Vedtatt med 4 stemmer (AP, H, SV) mot 1 stemme (U) 

 Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021

1. NAV-kontorene i Loppa og Kvænangen blir sammen med NAV-kontoret i Alta organisert som en
virksomhet gjennom et administrativt vertskommunesamarbeid fra 1/9-21.
2. Alta kommune blir vertskommune for den nye enheten.
3. Kommunestyret vedtar den vedlagte samarbeidsavtalen

Enstemmig vedtatt.



PS 2021/179 Endring av Regelverk og retningslinjer for salg og skjenking av 
alkoholholdig drikk 2021-2025 

Innstilling fra Levekårsutvalget - 01.06.2021 

Kommunestyret endrer punkt 1.7 i kommunens regelverk og retningslinjer for salg og skjenking 
av alkoholholdig drikk 2021-2025, til å inkludere alkoholgruppe 1 og 3 for utendørsservering. 

Enstemmig vedtatt. 

Behandling i  Levekårsutvalget- 01.06.2021    

Kim Pedersen (AP) ber om habilitetsvurdering i saken. 
Kim Pedersen (AP) vurderes innhabil og trer ut av saken. 
Line Olsen (AP) trer inn i saken som vara. 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021     

Kommunestyret endrer punkt 1.7 i kommunens regelverk og retningslinjer for salg og 
skjenking 
av alkoholholdig drikk 2021-2025, til å inkludere alkoholgruppe 1 og 3 for utendørsservering. 

Vedtatt med 14 stemmer (AP, H, SV, SP, U) mot 1 stemme (AP) 



PS 2021/180 Plan for Loppaskolen mot år 2030 

Innstilling fra Levekårsutvalget - 01.06.2021 

1. Kommunestyret i Loppa vedtar det framlagte forslaget til plan for utvikling av
Loppaskolen mot år 2030.

2. Planen følges opp for hvert enkelt skoleår fram mot 2030 av Levekårsutvalget, og
eventuelle budsjettmessige konsekvenser legges fram i forbindelse med budsjettarbeidet.

3. Kommunestyret vedtar at Loppaskolen i framtida skal ha en områderektor stasjonert ved
en av skolestedene i Loppa, for tiden ved Høgtun skole, og en inspektør fortrinnsvis
stasjonert ved en av de øvrige skolestedene i Loppaskolen. Loppa kommune søker om
varig dispensasjon fra opplæringslovens krav om rektor ved hvert enkelt skolested.

4. Kommunestyret i Loppa vedtar følgende tiltak for skoleåret 2021/2022:
a. Oppstart av nettundervisning mellom ulike skoler i Loppa ut fra planen for
Loppaskolen mot år 2030
b. Samordning av undervisningen mellom Bergsfjord og Sandland skolesteder slik
det er beskrevet i planen.
c. Det opprettes en skolebase for Nuvsvåg slik at elevene har et opplæringstilbud
når veier er stengt eller ferga er innstilt.

5. Det utarbeides en investeringsplan for digitalisering av Loppaskolen. Denne legges fram 
for Kommunestyret gjennom budsjettbehandlingen for 2022.

6. Det bevilges kr. 500 000 til oppstartinvesteringer som beskrevet i planen. Disse midlene 
tas fra fritt disposisjonsfond.

7. Det bevilges kr. 750 000 kr til økte driftskostnader høsten 2021 som beskrevet i planen. 
Disse midlene tas fra fritt disposisjonsfond. For 2022 tas driftskostnader med i etatens 
ordinære budsjett.

8. Det bevilges kr. 400 000 som Loppa kommunes andel i prosjeket «Samarbeid for 
kystbarnas beste». Midlene tas fra fritt disposisjonsfond. Eventuelle kostnader for videre 
deltakelse i prosjektet innarbeides i etatens ordinære budsjett for 2022.

Enstemmig vedtatt 



Innstilling fra Loppa formannskap - 03.06.2021 

Behandling i  Loppa formannskap- 03.06.2021    

Gøril Rydheim Henriksen (U) ber om habilitetsvurdering. 
Gøril Rydheim Henriksen (U) enstemmig vurdert habil. 

1. Kommunestyret i Loppa vedtar det framlagte forslaget til plan for utvikling av
Loppaskolen mot år 2030.

2. Planen følges opp for hvert enkelt skoleår fram mot 2030 av Levekårsutvalget, og
eventuelle budsjettmessige konsekvenser legges fram i forbindelse med budsjettarbeidet.

3. Kommunestyret vedtar at Loppaskolen i framtida skal ha en områderektor stasjonert ved
en av skolestedene i Loppa, for tiden ved Høgtun skole, og en inspektør fortrinnsvis
stasjonert ved en av de øvrige skolestedene i Loppaskolen. Loppa kommune søker om
varig dispensasjon fra opplæringslovens krav om rektor ved hvert enkelt skolested.

4. Kommunestyret i Loppa vedtar følgende tiltak for skoleåret 2021/2022:
a. Oppstart av nettundervisning mellom ulike skoler i Loppa ut fra planen for
Loppaskolen mot år 2030
b. Samordning av undervisningen mellom Bergsfjord og Sandland skolesteder slik
det er beskrevet i planen.
c. Det opprettes en skolebase for Nuvsvåg slik at elevene har et opplæringstilbud
når veier er stengt eller ferga er innstilt.

5. Det utarbeides en investeringsplan for digitalisering av Loppaskolen. Denne legges fram 
for Kommunestyret gjennom budsjettbehandlingen for 2022.

6. Det bevilges kr. 500 000 til oppstartinvesteringer som beskrevet i planen. Disse midlene 
tas fra fritt disposisjonsfond.

7. Det bevilges kr. 750 000 kr til økte driftskostnader høsten 2021 som beskrevet i planen. 
Disse midlene tas fra fritt disposisjonsfond. For 2022 tas driftskostnader med i etatens 
ordinære budsjett.

8. Det bevilges kr. 400 000 som Loppa kommunes andel i prosjeket «Samarbeid for 
kystbarnas beste». Midlene tas fra fritt disposisjonsfond. Eventuelle kostnader for videre 
deltakelse i prosjektet innarbeides i etatens ordinære budsjett for 2022.

Enstemmig vedtatt 



Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

1. Kommunestyret i Loppa vedtar det framlagte forslaget til plan for utvikling av
Loppaskolen mot år 2030.

2. Planen følges opp for hvert enkelt skoleår fram mot 2030 av Levekårsutvalget, og
eventuelle budsjettmessige konsekvenser legges fram i forbindelse med budsjettarbeidet.

3. Kommunestyret vedtar at Loppaskolen i framtida skal ha en områderektor stasjonert ved
en av skolestedene i Loppa, for tiden ved Høgtun skole, og en inspektør fortrinnsvis
stasjonert ved en av de øvrige skolestedene i Loppaskolen. Loppa kommune søker om
varig dispensasjon fra opplæringslovens krav om rektor ved hvert enkelt skolested.

4. Kommunestyret i Loppa vedtar følgende tiltak for skoleåret 2021/2022:
a. Oppstart av nettundervisning mellom ulike skoler i Loppa ut fra planen for
Loppaskolen mot år 2030
b. Samordning av undervisningen mellom Bergsfjord og Sandland skolesteder slik
det er beskrevet i planen.
c. Det opprettes en skolebase for Nuvsvåg slik at elevene har et opplæringstilbud
når veier er stengt eller ferga er innstilt.

5. Det utarbeides en investeringsplan for digitalisering av Loppaskolen. Denne legges fram 
for Kommunestyret gjennom budsjettbehandlingen for 2022.

6. Det bevilges kr. 500 000 til oppstartinvesteringer som beskrevet i planen. Disse midlene 
tas fra fritt disposisjonsfond.

7. Det bevilges kr. 750 000 kr til økte driftskostnader høsten 2021 som beskrevet i planen. 
Disse midlene tas fra fritt disposisjonsfond. For 2022 tas driftskostnader med i etatens 
ordinære budsjett.

8. Det bevilges kr. 400 000 som Loppa kommunes andel i prosjeket «Samarbeid for 
kystbarnas beste». Midlene tas fra fritt disposisjonsfond. Eventuelle kostnader for videre 
deltakelse i prosjektet innarbeides i etatens ordinære budsjett for 2022.

Enstemmig vedtatt 



PS 2021/181 Salg av av eiendom med Gnr.5 Bnr. 5 til Sandland Brygge AS 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre vedtar salg av kommunal eiendom med Gnr.5 Bnr.5 på Sandland.  
Pris settes til kroner 25,- pr. kvadratmeter. Pris er satt lik andre salg av rå tomt. som 
kommunestyre har vedtatt. 

Eiendom Gnr.5 Bnr.5 har en størrelse på 16980m2, så salgsprisen er på 424.500, - NOK. 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Loppa kommunestyre vedtar salg av kommunal eiendom med Gnr.5 Bnr.5 på Sandland.  
Pris settes til kroner 25,- pr. kvadratmeter. Pris er satt lik andre salg av rå tomt. som 
kommunestyre har vedtatt. 

Eiendom Gnr.5 Bnr.5 har en størrelse på 16980m2, så salgsprisen er på 424.500, - NOK. 

Enstemmig vedtatt



PS 2021/182 Oppnevnelse av samevalgstyre 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommunestyre oppnevner de samme medlemmer til samevalgstyret som er valgt til valgstyret, for 

Stortings- og sametingsvalget 2021.  

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021     

Loppa kommunestyre oppnevner de samme medlemmer til samevalgstyret som er valgt til valgstyret, for

Stortings- og sametingsvalget 2021. 

Enstemmig vedtatt 



PS 2021/183 Retningslinjer for Loppa kommunes krisefond 2021 

Innstilling fra Teknisk Plan og Næring - 03.06.2021 

Kommunestyre vedtar vedlagte retningslinjer med endret sluttdato 30. august 2021. 
Vedtatt med 3 stemmer for (AP, U), 3 stemmer mot (H, SV). Ordførers stemme teller dobbelt. 

Behandling i  Teknisk Plan og Næring- 03.06.2021   

Arve Berntzen (AP) fratrer møtet. 
Bård Jahr (AP) tiltrer møtet igjen. 

Ståle Sæther (H): Ber om habilitetsvurdering av varaordfører Gøril Rydheim Pettersen (U). 
Gøril Rydheim Pettersen (U) enstemmig vurdert habil.  

Innstilling fra Loppa formannskap - 03.06.2021     

Kommunestyre vedtar vedlagte retningslinjer med endret sluttdato 30. august 2021. 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Ordningen etter punkt 3.3 gjelder opphold og aktivitet utført til og med 30. oktober 
2021. 

Punkt 8. 
Tillegg til innstillingen: "...under forutsetning av at den kommunale 
tilskuddsordningen blir forlenget tilsvarende" 

Dette gjelder ikke tilskudd etter punkt 3.3. aktivitetsplikt. Her er varigheten 30 
oktober 2021.

Enstemmig vedtatt



Behandling i  Kommunestyret- 17.06.2021  

Forslag fra Loppa Høyre: 
Punkt 4. Tilskuddsramme.  
Kriterium 3.2. 
Endre fra 90% til 50% av bedriftens faste uunngåelige kostnader. 

Fellesforslag H, SV, SP, AP 
Ordningen etter punkt 3.3 gjelder opphold og aktivitet utført til og med 30. oktober 2021. 

Tilleggsforslag fra Loppa AP: 
Punkt 8. 
Tillegg til innstillingen: "...under forutsetning av at den kommunale tilskuddsordningen blir 
forlenget tilsvarende" 
Dette gjelder ikke tilskudd etter punkt 3.3. aktivitetsplikt. Her er varigheten 30 oktober 2021. 

Forslag fra Høyre settes opp mot innstilling fra formannskapet: 
Innstilling fra formannskapet vedtatt med 12 stemmer (AP, SP, SV, U) mot 3 stemmer (H) 

Fellesforslag H, SV, SP, AP settes opp mot innstilling fra formannskapet.
Fellesforslag H, SV, SP, AP enstemmig vedtatt 

Arbeiderpartiets tilleggsforslag tas opp til votering
Arbeiderpartiets tilleggsforslag enstemmig vedtatt 



PS 2021/184 Regnskapsrapportering 1. tertial 2021 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Regnskaps- og finansrapporten for 1. tertial tas til orientering. 

Vedtak i Levekårsutvalget - 01.06.2021 

Tatt til orientering.  

Vedtak i Teknisk Plan og Næring - 03.06.2021 

Tatt til orientering    

Vedtak i Loppa formannskap - 03.06.2021 

Tatt til orientering.  

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Tatt til orientering



PS 2021/185 Årsmelding og kommuneregnskap 2020 

Behandling av årsmelding og kommuneregnskap 2020 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Det vises til revisjonsberetningen og kontrollutvalgets behandling av årsregnskap og årsmelding. Loppa 
kommunestyre godkjenner på bakgrunn av dette årsregnskapet for 2020. Tilhørende årsmelding tas til 
etterretning. 

Investeringsregnskapet vedtas med opptak av lån på totalt kroner 13 009 015,92. 
• kr. 1 231 898,85 til Høgtun skole
• kr.    871 138,40 til Øksfjord barnehage
• kr. 4 049 725,10 til vannforsyning
• kr. 3 539 793,78 til avløpsanlegg
• kr. 2 694 809,60 til Skogveien 9
• kr.    621 650,19 til rådhuset

Nedbetalingstid settes til 30 år. 

Vedtak i Loppa formannskap - 03.06.2021 

Tatt til orientering. 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Det vises til revisjonsberetningen og kontrollutvalgets behandling av årsregnskap og 
årsmelding. Loppa kommunestyre godkjenner på bakgrunn av dette årsregnskapet for 
2020. Tilhørende årsmelding tas til etterretning. 

Investeringsregnskapet vedtas med opptak av lån på totalt kroner 13 009 015,92. 

Enstemmig vedtatt 

• kr. 1 231 898,85 til Høgtun skole
• kr.    871 138,40 til Øksfjord barnehage
• kr. 4 049 725,10 til vannforsyning
• kr. 3 539 793,78 til avløpsanlegg
• kr. 2 694 809,60 til Skogveien 9
• kr.    621 650,19 til rådhuset



PS 2021/186 Fondsregulering 

Regulering av beholdning i fond for omstilling og utvikling 

Innstilling fraTeknisk Plan og Næring - 03.06.2021 

Loppa kommunestyre vedtar å flytte kr. 1.700.000,- fra 2515001 næringsfond til 2515011 

Omstilling og utvikling. 

Enstemmig vedtatt  

Innstilling fra Loppa formannskap - 03.06.2021 

Loppa kommunestyre vedtar å flytte kr. 1.700.000,- fra 2515001 næringsfond til 2515011 
Omstilling og utvikling. 

Enstemmig vedtatt 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Loppa kommunestyre vedtar å flytte kr. 1.700.000,- fra 2515001 næringsfond til 2515011
Omstilling og utvikling. 

Enstemmig vedtatt 

Behandling i  Kommunestyret- 17.06.2021  

Torill Martinsen (H) søker permisjon. 

Torill Martinsen (H) innvilges permisjon og fratrer møtet.

Brynjar Larsen (H) tiltrer møtet som vara. 



PS 2021/187 Klagesak for underinstansbehandling, sak 
kommunestyrevedtak PS2021/173 -krisefond Loppa kommune 2021 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Klagen tas ikke til følge og saken oversendes Statsforvalteren. 

Vedtak i Kommunestyret - 17.06.2021 

Klagen tas ikke til følge og saken oversendes Statsforvalteren. 

Vedtatt med 8 stemmer (AP, SP, U) mot 7 stemmer (H, SV, SP) 



RS 2021/91 Delegert vedtak om forlengelse av fritak fra politiske verv, Stina 
B.L. Pedersen

Tatt til orientering 

RS 2021/92 Ymber as - klage på konsesjon til Bergsfjord kraftverk 

Tatt til orientering 

RS 2021/93 Møteutskrift fra representantskapsmøte i Kusek Iks -6. mai 
2021 

Tatt til orientering  

RS 2021/94 Møteutskrift fra møte i kontrollutvalget i Loppa kommune 12. 
mai 2021 

Tatt til orientering 



RS 2021/95 Oppfølging av rådene fra ungdommenes 
distriktspanel 

Tatt til orientering 



RS 2021/96 Orientering/Eventuelt 

Line Enger Posti (SP): Hva skjer med kommunens representant i fellesrådet? 
Er det kommet søker til helse og omsorgsleder og hva skjer i saken. 

Ordfører: Ikke fått signaler om at noen ønsker å sitte i fellesrådet. Oppfordrer alle parti til å ta en runde. 
Helse og omsorgsleder, har kommet inn søknader og prosessen er i gang.  

Hanne Nyheim (SP): Vern av Lopphav, Har ordføreren plan om å dele sitt syn til innbyggerne i Loppa. 
Har ordføreren tanker om å gå i dialog med ministeren? 
Isotop hyttene? 
Fiber? 
Ishus i Bergsfjord? 
Basseng i Bergsfjord? 

Ordfører: Vern av Lopphavet, ble behandlet sist kommunestyret. 
God dialog med ordfører i Hasvik kommune.  

Dialog med ministeren, ønske om å ha møte. Skjer nye ting der.  
Kan få en grønn næring av enormt omfang om denne utviklinga lykkes. 
Ikke enkelt å få til møte. 

Isotop hytte: Kontrakt tildelt. Første løft førstkommende tirsdag. 
Jobbes videre med den som skal på moloen.  

Fiber i Loppa: Nuvsvåg vil bli ferdigstilt i mai 2022.  
Bergsfjord og Sandland vanskelig å få tak i tilbud der.  
Ymber er ikke interessert i utbygging der.  
Må se om vi kan bruke egne midler på utbygging i vestre del av Loppa. 

Ishus i Bergsfjord, må saksbehandles. Tas opp til høsten. 

Basseng i Bergsfjord: Må saksbehandles. Må utredes. Befaring med kommunelegen. 

Ingvi Luthersson (H): Spørsmål ang båtrutene. 

Ordfører: Vanskelig å få svar fra fylkeskommunen. 
Skal få endelig svar på førstkommende mandag.  
Fått noen positive signaler. Kan få fire avløp av større båt som kan ta biler og gods til Seglvik. 
Ikke fornøyd før vi har tilbake tilbudet vi hadde. det er et minimumstilbud. 

Ståle Sæther (H): Vest-Finnmarkrådet har behandlet en sak om fremtidig drift av luftambulanse. 
Behandlet i Vest-Finnmarksrådet, gått imot og sakt det skal overføres til staten. 
Savner å få dette diskutert i kommunestyret. 
Ordfører har stemt for at tjenesten skal tas over av staten. 
Bekymring for Loppa legeskyssbåts fremtid. 

Ordfører: Loppa legeskyssbåt skal drives slik som den gjør i dag. 
Privatisering - offentlig ansvar, hva ønsker vi? 
Oppfatter at kommunestyret anser at det er offentlig ansvar man ønsker og ikke privatisering. 
Dette hadde kun med fly og gjøre, Loppa legeskyss båt var ikke en del av saken. 



Cato Kristiansen (SV): Flaggreglement - er utdatert. Ønsker å få flagget på samefolkets dag og pride. 
Vi må markere ved å ha en flaggdag eller flagg uke. 

Maritim verneplan - Går et brev fra departementet til Loppa kommune. Vil gjerne vite hva det brevet 
gjelder.  

Bobiltømming status? 

Ordfører: Flaggreglement ønskes å få tas opp til neste kommunestyremøtet. 

Brevet: Angår hvordan dette skal forvaltes. Ønsker en lokal forvaltning, med en reell inflytelse på hva 
som skal gjøres.  
Ønsker å få lokale hender på rattet av styringen av dette.  

Tømming bobil og investeringsprosjekt: Fylkeskommunen skal ha vært på erfaring når det gjelder 
bobiltømming. Ikke kommet svar enda. 

Investering av vann og avløp: Usikker på status.  
Satt opp et betydelig beløp for reprasjon av vann og avløp. 

Administrasjonen: Sak fra administrasjonssjefen - ventilasjon på kjøkkenet på helsesenteret må byttes 
ut på grunn av havari.  
Det er lang leveringstid og vil koste mye. Kjøkkenet må stenge om vi ikke får på plass nytt 
ventilasjonsanlegg.  

Ordfører: Ikke helt oversikt over pris enda, den vil komme når den er klar. 
Forventes at det gjøres i samsvar med reglement for offentlig anskaffelser. 

Første halvår for kommunestyret er over. Vi skal nå ha ferie.  
Vi skal treffe mye folk. Budskapet er å pass på å holde nødvendig avstand og smittevernreglene. 
Vaksinasjon går framover, satt over 600 doser i kommunen til nå.  
Ønsker alle en riktig god sommer.  
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